



#### 收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

您提供的個人資料均只會用作更新你的消費者信貸資料及相關客戶服務。除非得到您的事先同意、獲《個人資料（私隱）條例》允許或受到其他法律強制，否則諾華誠信不會向任何第三方披露您的個人資料。

提供個人資料屬自願性質。如您未能提供諾華誠信所要求的個人資料，可能導致諾華誠信無法核實您的身份及向您提供服務。

個人資料的保留期限不會超過為達致使用有關資料的目的所需的時間。您有權要求查閱、更正或刪除諾華誠信所持有關於您的個人資料。如有任何查詢，請通過以下任何一種方式聯絡諾華誠信：(a)電郵至 [customer-care@nova-credit.com](mailto:customer-care@nova-credit.com); (b)致電 3854 0188; 或(c)郵寄至香港九龍荔枝角道 888 號南商金融創新中心 20 樓 A6 室（客戶服務部收）。

諾華誠信致力保護您的個人資料。詳情請參閱我們的私隱政策聲明。

The personal data and other related information provided by you will be used for the purpose of updating consumer credit data and related customer services. Your personal data will not be disclosed to any other party unless with your prior consent, as permitted by the Personal Data (Privacy) Ordinance or otherwise legally compelled to do so.

The provision of any personal data is voluntary. However, failure to provide such personal data may result in NOVA being unable to verify your identity and provide you with our services.

Personal data will not be kept longer than is necessary for the fulfilment of the purpose for which it is collected. You have the right to request for access to, correction of or deletion of your personal data held by NOVA. For any enquires, you may contact NOVA by any one of the following means: (a) by email to [customer-care@nova-credit.com](mailto:customer-care@nova-credit.com); (b) by phone at 3854 0188; or (c) by post to Unit A6, 20/F, NCB Innovation Centre, 888 Lai Chi Kok Road, Kowloon, Hong Kong (Attention: Consumer Service).

NOVA strives to protect your personal data. For details, please refer to our Privacy Policy Statement.